

臺北醫學大學國際高齡健康暨長期照護博士學位學程論文發表獎勵要點

111 年 01 月 27 日國際高齡健康暨長期照護博士學位學程籌備處會議通過
111 年 02 月 25 日護理學院院務會議通過

International Ph.D. Program in Gerontology and Long-Term Care, Taipei Medical University Paper Publication Award Guidelines

Approved by the Program Affairs Preparatory Council on January 27, 2022
Approved by the College Affairs Council on February 25, 2022

第一條 國際高齡健康暨長期照護博士學位學程（以下簡稱本學程）為獎勵研究生論文之發表，特訂定「臺北醫學大學國際高齡健康暨長期照護博士學位學程論文發表獎勵要點」（以下簡稱本要點）。

Article 1 The International Ph.D. Program in Gerontology and Long-Term Care (hereinafter referred to as "the Program") has established the "International Ph.D. Program in Gerontology and Long-Term Care Paper, Taipei Medical University Publication Award Guidelines" (hereinafter referred to as "the Guidelines") to encourage the publication of students' research papers.

第二條 獎勵對象：在本學院服務之專任教師及本學程在校或畢業之博士學生。

Article 2 Eligible Recipients: Full-time faculty members serving in the College and current or graduated Ph.D. students of the Program.

第三條 預算來源：以本學程經費支應，當學期經費補助需視當年度經費而定。

Article 3 Budget Source: The awards are funded by the Program's budget, and the amount of funding for each semester will depend on the available budget for that year.

第四條 研究獎勵金核發方式：

(一) 國內或非 SCI、SSCI 之國外論文發表：3,000 元/篇。

(二) 國外發表之 SCI、SSCI 及 EI 文章：6,000 元/篇。

(三) 獎勵金之分配方式：

研究生：2/3；指導教授：1/3 為原則。

(四) 獎勵金金額會依各年度之預算及申請件數做適當調整。

Article 4 Disbursement of Research Award Funds:

1. For domestic publications or international publications not indexed by SCI or SSCI: NT\$3,000 per paper.

2. For SCI, SSCI, or EI-indexed international publications: NT\$6,000 per paper.

3. Allocation of the award funds: Graduate students will receive two-thirds (2/3) of total amount and the supervising professor will receive one-third (1/3) of total amount as a general principle.

4. The amount of the award may be adjusted according to the annual budget and the number of applications.

第五條 申請時間：每年 12 月底前向學程主任提出申請。

Article 5 Application Deadline: Applications must be submitted to the Program Director by the end of December each year.

第六條 需檢附下列資料：

(一) 申請表一份。

(二) 檢附以論文發表之原始論文 (Original article) 抽印本或校正本 (galley proof)。且需附上每篇論文之影印本。

(三) SCI、SSCI 及 EI 之證明資料 (查詢系統：<https://rdsys.tmu.edu.tw/Serial/>)。

Article 6 The following documents must be submitted:

1. One application form.

2. A copy of the original article or galley proof of the published paper.

3. Proof of SCI, SSCI, or EI indexing (verification system:

<https://rdsys.tmu.edu.tw/Serial/>).

第七條 申請資格：凡本學程在校或畢業之博士學生，畢業論文指本校學生畢業三年內發表於國內外期刊，且該篇論文之第一及通訊作者分別為本校畢業生及其指導教授，始得提出申請。

Article 7 Application Qualifications: Current or graduated Ph.D. students of the Program are eligible to apply. For graduates, the paper must be published in a domestic or international journal within three years after graduation, and the first author and corresponding author of the paper must be the graduate and their advisor, respectively.

第八條 不得以博士生學位考試之所內初審文章申請此獎勵金，但第二篇以上之文章可以申請此獎勵金。

Article 8 The paper submitted for the Ph.D. degree examination cannot be used to apply for this award. However, any additional papers (from the second paper onward) can be submitted for this award.

第九條 本要點經學程會議、院務會議通過後實施；修正時亦同。

Article 9 The guidelines are implemented following approval by the Program Affairs Council and College Affairs Council. All amendments shall be treated likewise.